
ЗАПИСНИК 

са седнице Комисије за урбанизам, комуналне делатности и заштиту животне 

средине 

 

 

Седница Комисије за урбанизам, комуналне делатности и заштиту животне 

средине одржана је у четвртак, 28.новембра 2024.године у 13:00 часова у малој 

сали Скупштине града Ваљева. 

 

Седницу је отворио и истом председавао Радоица Рстић, председник Комисије. 

Седници су присуствовали дрДобривоје Грујичић, заменик председника и 

чланови: проф.др Радислав Вуловић, Саша Јевтић, Дејан Ђорђевић и Драган 

Деспотовић. 

Седници није присуствовао Марко Николић ,члан. 

 

Поред чланова седници су присуствовали одборници Немања Јаковљевић и 

Гордан Милосављевић. 

Такође су били присутни известиоци Тијана Тодоровић, руководилац Одељења 

за локални развој , привреду и комуналне послове и Маријана Пријевић, 

руководилац Одељења за грађевинско земљиште и инфраструктуру.  

 

Записник је водила Соња Васиљевић, Одсек за скупштинске и нормативне 

послове. 

 

За седницу је предложен и једногласно усвојен следећи: 

 

Д Н Е В Н И    Р Е Д 
 

1. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ПЛАНА КОМУНАЛНЕ 

ИЗГРАДЊЕ И ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА КОМУНАЛНЕ 

ИНФРАСТРУКТУРЕ ГРАДА ВАЉЕВА ЗА 2025.ГОДИНУ 
 

2. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОЈЕКТА ЈАВНО-

ПРИВАТНОГ ПАРТНЕРСТВА ИЗГРАДЊЕ, ФИНАНСИРАЊА, 

ОДРЖАВАЊА И КОРИШЋЕЊА ЈАВНИХ ПАРКИНГ ГАРАЖА НА 

ПАРЦЕЛАМА 8628/1, 8631, 8632, 8633, УЛИЦА ПИЈАЧНИ КЕЈ, 

БИРЧАНИНОВА И КНЕЗ МИХАИЛОВА У ВАЉЕВУ И ШИРЕМ ПОДРУЧЈУ 

ЦЕНТРА ГРАДА РАДИ ДЕЛИМИЧНОГ ОБАВЉАЊА КОМУНАЛНЕ 

ДЕЛАТНОСТИ УПРАВЉАЊА ЈАВНИМ ПАРКИРАЛИШТИМА СА 

ЕЛЕМЕНТИМА КОНЦЕСИЈЕ 
 

 

 

 

 



2. 
ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОЈЕКТА ЈАВНО-ПРИВАТНОГ 

ПАРТНЕРСТВА ИЗГРАДЊЕ, ФИНАНСИРАЊА, ОДРЖАВАЊА И КОРИШЋЕЊА 

ЈАВНИХ ПАРКИНГ ГАРАЖА НА ПАРЦЕЛАМА 8628/1, 8631, 8632, 8633, УЛИЦА 

ПИЈАЧНИ КЕЈ, БИРЧАНИНОВА И КНЕЗ МИХАИЛОВА У ВАЉЕВУ И ШИРЕМ 

ПОДРУЧЈУ ЦЕНТРА ГРАДА РАДИ ДЕЛИМИЧНОГ ОБАВЉАЊА КОМУНАЛНЕ 

ДЕЛАТНОСТИ УПРАВЉАЊА ЈАВНИМ ПАРКИРАЛИШТИМА СА ЕЛЕМЕНТИМА 

КОНЦЕСИЈЕ 

Разматрање је почело од 2. тачке дневног реда због оправданих разлога. 

 

Кратко образложење поводом предложене Одлуке дала је Тијана Тодоровић, 

руководилац Одељења за локални развој, привреду и комуналне послове. 

У дискусији су учествовали проф.др Радислав Вуловић, Дејан Ђорђевић и 

Радоица Рстић. 

Проф.др Радислав Вуловић је истакао да је граду Ваљеву потребно више 

паркинг простора и да буду лоцирани даље од центра града због загађења 

ваздуха и истакао је да је ову Одлуку схватио као једну Иницијативу за даље. 

Дејан Ђорђевић је похвалио Одлуку и рекао да се не траба стати на томе. 

Радоица Рстић, председник Комисије се придружио мишљењу  проф.др 

Расдислава Вуловића, да је ово Иницијатива. 

 

Комисија је са 5 гласа за, и 1 уздржаним гласом предложила Скупштини града 

Ваљева да донесе предложено Одлуку. 

 

1. 
ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ЗАКЉУЧКА О УСВАЈАЊУ ПЛАНА КОМУНАЛНЕ ИЗГРАДЊЕ И 

ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА КОМУНАЛНЕ ИНФРАСТРУКТУРЕ ГРАДА ВАЉЕВА ЗА 

2025.ГОДИНУ 

 

Образложење је поднела Маријана Пријевић, руководилац Одељења за 

грађевинско земљиште и инфраструктуру. 

 

У расправи су учествовали Драган деспотовић, Радоица Рстић, Немања 

Јаковљевић-одборник и  проф. др Радислав Вуловић. 

Маријана Пријевић је дала одговоре и појаснила неке недоумице. 

 

Комисија је са 5 гласа за, и 1 уздржаним гласом предложила Скупштини града 

Ваљева да донесе предложени Закључак. 

 

 

                                                                    ПРЕДСЕДНИК КОМИСИЈЕ 

                                                                         Радоица Рстић 


